
Referat fra bestyrelsesmøde torsdag den 26.11.15. 

Dagsorden: 

  

 1. Det bevaringsværdige læhegn 

      a: Mail korrespondancen 

      b: Handlingsplan 

      c: Hvem gør hvad 

 

Bestyrelsen har kigget på sagen og iflg. sidste generalforsamling som fandt sted i år 2015, besluttede 

man her, bestyrelsen skulle lave en plan for beskæringen. På bestyrelsesmødet 19/5 behandlede 

bestyrelsen en henvendelse fra H.E. Lerchenfeld og besluttede at næste beskæring vil finde sted primo 

2017.  

Dette holder bestyrelsen fast i. 

 

Til næste generalforsamling foreslår bestyrelsen at der stilles forslag om nedsættelse af en arbejdsgruppe 

som skal kigge på hegnet og forhåbentlig komme frem til en acceptabel løsning for alle parter. 

Formanden sender et svar til de involverede parter. 

 2. Fibernet - opsamling og afslutning  
Der er ikke modtaget nogen klager fra beboerne men såfremt man ikke er tilfreds kan 
underentreprenøren kontaktes for udbedring. 
 

 3. Generalforsamling 2016 

      a: dato 

      b: sted 

      c: punkter til dagsorden 

Næste generalforsamling finder sted torsdag den 17. marts 2016 kl. 19:30 afholdes på Lokalcenter 

Holme. 

Punkter iht. Vedtægterne. 

 4. Nye beboere 

Der har været en misforståelse mellem formanden og kasseren omkring hvem der har ansvaret for at 

informere nye beboere og det er blevet besluttet at denne opgave ligger ved kasseren. 

Bestyrelsen har ikke overblikket over hvem der er ejer og hvem der er lejer i foreningen. Dette er kritisk 

set i forhold til generalforsamlingen hvor der træffes beslutninger, derfor ajourføres listen over ejerne og 

lejerne i foreningen med mail deres adresser. 

 

  5. Evt. 

Intet. 


